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Förhindrade att närvara 
Emilia Bjuggren (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S) 

Emil Johansson (S) 

Åsa Jernberg (MP) 

Joar Horn (M) 

Andreas Berglöf (M) 

 

§ 1 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 2 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 9/2013 från nämndens 

sammanträde 2013-12-17 som justerats 2013-12-20. 

 

 

§ 3 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Regina Kevius (M) och tjänstgörande vice ordförande Jari Visshed (S) 

utses att justera dagens protokoll. 

 

 

§ 4 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

Delegationsbeslut saknas 
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§ 5 
Övriga anmälningsärenden 
 

Anmälan gjordes av: 

 

A. Stockholms vattenprogram - lägesrapport 2012. 

B. Lägesredovisning. Åkeshovs sim- och idrottshall. Från Svenska simförbundet och 

Medley AB. 

C. Brev till idrottsnämndens ledamöter ang. Kristinebergs IP. Från Johan Storåkers, 

Sthlm:s friidrottsförbund. 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar att anmälningarna läggs till handlingarna. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt ordförandens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Axel Nekham (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Vi tycker i stort att förslaget till handlingsplan är mycket bra. Arbetet för god vattenstatus 

är viktigt och har under lång tid varit eftersatt. Den nu framlagda planen ger ett bra under-

lag för hur vattenarbetet ska bedrivas och hur vi ska nå miljökvalitetsnormerna för vatten 

till 2021. Mycket krävs dock för att vi ska lyckas genomföra handlingsplanen. Vi vill spe-

cifikt trycka på vikten av samarbete, en tydlig ansvarsfördelning och hur olika delar i pro-

grammet ska finansieras. Om inte dessa delar är mycket tydligt specificerade kommer det 

bli mycket svårt att uppnå målen.  

 

Vi stödjer förslaget att inrätta en central medelreserv för vattenarbetet, med den förutsätt-

ningen att dessa pengar kommer att vara helt öronmärkta för arbetet med att uppnå miljö-

kvalitetsnormer för vatten, och inte kommer att kunna användas för övriga oförutsedda 

utgifter. Under rubriken omvärldsanalys beskrivs hur EU-kommissionen ifrågasätter Sveri-

ges ambitionsmål för att uppnå uppsatta miljömål. Det är av stor vikt att de styrmedel som 

sätts upp i en åtgärdsplan för att uppnå miljökvalitetsmålen för vatten inte blir lika bristfäl-

liga som de styrmedel som har använts för att uppnå miljökvalitetsnormerna för luft, där vi 

för tillfället misslyckats. 

  

Då målet rekreation nu stryks från handlingsplanen för vatten är det viktigt att detta arbete 

tas upp på annat sätt. Att bevara och utveckla rekreationskvaliteter är av största vikt för 

stockholmarnas hälsa, för turismen och för att invånarna ska kunna leva klimatsmart i sin 

egen stad utan att behöva resa bort för vattenrekreation. Och en stor del av ett Stockholm i 

världsklass. Därför anser vi att arbetet med att ta fram en specifik plan för detta bör påbör-

jas snarast. 


